
Обраћање високог представника Валентина Инцка на отварању
Сајма шљиве у Градачцу

Поштовани присутни,

Већ сте чули све о сајму, па нећу ништа да понављам.

Дошао сам овамо из три разлога. Први разлог је очигледан, данас је Градачац, који се спомиње први пут
1302. године, главни град Босне и Херцеговине, те главни град цијеле регије. Мада је то главни град
цијеле године за шљиву и прехрамбене производе.

Други разлог је што је ово град успјешних и познатих људи. Они су успјешни на подручју текстила,
хемијских производа, механичких производа, прехрамбених производа. Прехрамбени производи су сада у
тренду. Биолошка храна је важна, органска храна је важна, а ту су и занатлије. Ви знате да, рецимо, у
Њемачкој, мада имају велике фирме попут БМW-а, Волксвагена и Сименса, 80% привреде чине мала и
средња предузећа, те занатлије који су кичма овдашње, али и њемачке привреде. Градачачки сајам је,
дакле, потпуно у тренду што се тиче прехрамбених производа и занатства.

То је крај познатих људи. Ту су се родили Дамир Дамјановић, Ана Шимић, академик Дедијер, пјесник Хасан
Кикић, премијер Фадил Новалић. Ту се родио племенити и храбри родољуб Хусеин-капетан Градашчевић.
Мислим да је то карактеристика свих вас овдје. Ви сте племенити, ви сте храбри, ви сте родољуби. А када
је била поплава у Шамцу и околини, ви сте доказали да сте мерхаметли људи.

У вези са изборима, питам се ко је добар Бошњак, добар Хрват и добар Србин. Мислим да је добар Хрват,
Бошњак, Србин, или Аустријанац ако хоћете, онај који ствара радна мјеста, који брине о томе да млади
људи не одлазе из ових дивних крајева.

Трећи разлог мог доласка у Градачац је да се овдје нахраним – будући да је ово прехрамбени сајам – нечим
што ви такође производите: оптимизмом, добром вољом, те вјером у човјека: креативног човјека, радног
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човјека и успјешног човјека. Значи, може се. Зато вам свима кажем: голема хвала.


